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MESTNA OBČINA PTUJ                                                                      
Mestni svet Mestne občine Ptuj 
 
Številka: 900-57/2013 
Datum:   21. 10. 2013 

Z A P I S N I K 
 
33. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v  ponedeljek  21. oktobra 2013, ob 
13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 
Sejo je na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil dr. Štefan 
Čelan, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil sklepčnost seje.  
Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 27 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 
10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena 
Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 
Med sejo se je seje udeležili še Miran Meško ob 13.45 uri. Tako je bilo na seji navzočih največ 28 
svetnikov, in sicer:  
Miroslav Luci, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, Rajko Fajt, Mirko Kekec, Metka Jurešič, Milan Petek, 
Silva Fartek, Franjo Rozman, Andrej Korpar, Mirko Vamberger, Milan Trol, Vlado Čuš, Gorazd Žmavc, 
Milan Krajnik, mag. Kristina Dokl, Branko Brumen, Dejan Klasinc, Aleš Štrafela, Miran Meško, Mirjana 
Nenad, dr. Edvard Kenda, Lidija Majnik, Milan Čuček, Emil Mesarič, Tatjana Vaupotič Zemljič, Vasja 
Strelec, Peter Pribožič. 
Svojo odsotnost s seje je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 
obveznosti predhodno napovedal in opravičil Stanislav Brodnjak. 
 
Seji sveta so prisostvovali še naslednji povabljeni na sejo: 
- Ivan Vidovič, direktor občinske uprave 
- mag. Janez Merc, vodja Oddelka za splošne zadeve 
- mag. Stanko Glažar, vodja Kabineta župana  
- Tanja Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko 
- Andrej Trunk, vodja Oddelka za GIK 
- Alenka Korpar, direktorica SOU občin Sp. Podravja 
- Zdenka Ristič, vodja Oddelka za NJS 
- Milena Turk, odgovorna urednica medija Ptujčan  
- Matej Gajser, višji svetovalec v Kabinetu župana in 
- Bojan Klinkon, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj. 
Na seji so v nekaterih točkah dnevnega reda bili navzoči novinarji: Mateja Tomašič, Majda Goznik, 
Katarina Klep Černejšek. 
 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
Sklicatelj je z vabili za sejo predlagal 7 točk možnega dnevnega reda. Pisno gradivo je 10. 10. 2013 bilo 
objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj na naslovu www.ptuj.si, razen gradiva za 6. 
točko, ki je bilo za podtočke a, b, c in d objavljeno 17. 10. 2013. 
 
- Predlog za UMIK 6.e podtočke iz predloga dnevnega reda: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je kot predlagatelj gradiva 
predlagala umik Predlog Sklepa o določitvi kandidata za imenovanje direktorja javnega zavoda 
Pokrajinski muzej Ptuj - Ormož v 6. e podtočki.  
Statutarno pravna komisija se je seznanila s potekom 33. redne seje KMVI in podprla odločitev o 
umiku podtočke z dnevnega reda seje mestnega sveta, vendar naj KMVI pred glasovanjem o umiku 
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podtočke z dnevnega reda obrazloži odločitev o zaključku postopka javnega razpisa za direktorja in 
neizboru kandidata, hkrati pa naj pojasni nadaljevanje postopka.  
Komisija je še predlagala, da se v najkrajšem možnem času pristopi k postopku spremembe Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Pokrajinski muzej Ptuj – Ormož (Uradni list Republike Slovenije, št. 89/08 in 
10/09) in po potrebi tudi Pravilnika o merilih za izbiro direktorjev javnih zavodov v Mestni občini Ptuj 
(Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 10/08).  
Na poziv župana je Rajko Fajt, predsednik KMVI pojasnil, da je komisija opravila razpisni postopek v 
katerem je pridobila mnenje Strokovnega sveta in Sveta zavoda muzeja. Opravili smo tudi predstavitev 
kandidatov za direktorja muzeja Ptuj-Ormož. Na 33. seji komisije, dne 17. 10. 2013, smo se člani 
komisije odločili, da ne izberemo nobenega kandidata, ter da postopek zaključimo. Ker je KMVI tudi 
predlagatelj točke dnevnega reda predlagamo, da se ta podtočka umakne z vabilom predlaganega 
dnevnega reda.  
Župan je k navedenemu pojasnil, da ker predlagatelj gradiva ni župan, se v skladu z drugim odstavkom 
31. člena Poslovnika sveta, o umiku glasuje. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-19, PROTI-7) sprejel UMIK 6. e podtočke iz dnevnega reda. 

 
Ker drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda ni bilo, je 
predsedujoči za 33. sejo sveta dal na glasovanje naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Predlog zapisnika 32. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 
3. Pobude in vprašanja 
4. Predlog Sklepa o potrditvi novelacije št. 1 Investicijskega programa za izgradnjo Osnovne šole dr.  
    Ljudevita Pivka 
5. Predloga Sklepov o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste:  
a) parc št. 35/2, 38/2, 772/7, 772/8, 772/9, 772/11, 789/2, 791/6, 791/7, 791/9, 791/12, 792/3, 793/5,  
    793/6, 793/7, 793/9, vse k.o. 367-Grajenščak 
b) parc št. 191/30, k.o. Krčevina pri Ptuju 
6. Volitve in imenovanja:  
a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  
    zavoda Lekarne Ptuj 
b) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  
    zavoda Ljudska univerza Ptuj 
c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove članice v Svet za preventivo in  
    vzgojo v cestnem prometu 
d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice mestnega sveta  
     ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 
7. Informacije 
    -Dokončno poročilo o izvedbi nadzora v Mestni občini Ptuj na Oddelku za splošne zadeve-dejavnost  
    občinske uprave, postavka 2117 »drugi operativni odhodki« 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-23, PROTI-1) sprejel predlagani dnevni red. 
 
1. Predlog zapisnika 32. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 
Na predlog zapisnika 32. redne seje sveta z dne 23. 9. 2013 ni bilo pripomb, zato je predsedujoči 
razpravo o njem sklenil in dal na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 32. redne seje Mestnega 
sveta Mestne občine Ptuj z dne 23. septembra 2013 v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju  z večino 
glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 
Gradivo sestoji iz besedila predloga odloka, splošnega in posebnega dela prihodkov in odhodkov, 
načrta razvojnih programov za leti 2014-2017, pisne obrazložitve proračuna za leto 2014, planiranih 
prihodkov za ČS iz naslova Mestne občine Ptuj, kadrovskega načrta Mestne občine Ptuj za leti 2014 in 
2015, kadrovskega načrta Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za leti 2014 in 2015, 
načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2014, obrazložitve 
proračunskega sklada za CERO Gajke za leto 2014 ter predloga Sklepa o izvedbi javne razprave  o 
predlogu proračuna za leto 2014. 
O predlogu proračuna za leto 2014 so predhodno razpravljala vsa delovna telesa mestnega sveta, 
katerih pisna stališča so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj, predložena pa so bila tudi na 
mizo. 
Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance, Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo, 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo 
in kulturo, Odbor za družbene dejavnosti so predlog Odloka o proračunu za leto 2014 s prilogami 
obravnavali po vsebini in ga mestnemu svetu predlagali v nadaljnjo obravnavo. 
Odbori so iz vidika svoje pristojnosti ocenili, da je predlagani proračun za leto 2014 ustrezna podlaga za 
javno razpravo, zato mestnemu svetu predlagajo, da javna razprava o predlogu proračuna za leto 2014 
traja 30 dni. 
Statutarno pravna komisija je ocenila, da je predlagan Odlok o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 
2014, ustrezna podlaga za 30 dnevno javno razpravo.  
 
Dodatni predlogi odborov na predlog proračuna za leto 2014, so:  
Odbor za gospodarstvo predlaga, da se v dopolnjen predlog proračuna za leto 2014 na področju 
kmetijstva vključi nova postavka – agrarne operacije, ki zajemajo komasacije, agromelioracije in 
urejanje namakalnih sistemov. 
V programu Razvoja podeželja v naslednjem planskem obdobju so sredstva predvidena za te namene, 
in če bomo želeli ta denar črpati, je potrebno imeti v proračunu postavko za te namene. 
 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo predlaga, da se v predlog proračuna za 
leto 2014 umesti: 
-nova postavka za ureditev pločnika in kolesarske poti skozi Žabjak ter  
-nova postavka namenjena sofinanciranju ureditve skupnih malih čistilnih naprav. 
 
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo predlaga, da se iz postavke 64226 Praznična 
krasitev mesta, sredstva v višini 5.000 EUR prerazporedijo na postavko 433 Božično novoletni sejem. 
 
Župan je na sami seji pojasnil, da se po določbah 91. člena Poslovnika sveta najprej opravi predstavitev 
predloga proračuna in splošna razprava o njem, nato pa  se bo mestni svet odločil še o predlogu sklepa, 
da se o predloženem predlogu proračuna opravi javna razprava.  
Poudaril je, da smo poskušali pripraviti predlog proračuna za leto 2014, kljub številnim neznankam in 
kriznim pogojem. V letu 2013 smo bili zelo aktivni na področju pridobivanja evropskih in državnih virov. 
Tako imamo v mestni hiši kar nekaj sklepov in čakamo na odločitve o sofinanciranju projektov. V kolikor 
bi vsem sklepom sledile tudi pogodbe o sofinanciranju, iz občinskega proračuna ni možno financirati 
vseh projektov, ker nam zmanjka lastnega vira financiranja. Z leti se je namreč na občine preneslo toliko 
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zakonskih obveznosti, za katere pa država ni zagotovila finančnega vira in to predstavlja resno grožnjo 
za črpanje evropskega in državnega denarja, ker razkorak med predpisanim in zagotovljenim presega 
čez 5 mio EUR in to nadoknaditi iz lastnih občinskih virov je v situaciji, v kateri je Slovenija danes, 
dejansko nemogoče. 
V času poteka javne razprave o proračunu, bo potrebno konstruktivno sodelovanje mestnega sveta pri 
oblikovanju poračuna Mestne občine Ptuj za leto 2014. V okviru priprave proračuna smo razmišljali tudi 
o tem, kako morda z ugodnimi finančnimi viri, ki bi jih lahko pridobili iz naslova EKO sklada, potencialno 
tudi iz SiD banke, zagotoviti manjkajoče vire financiranja. 
Javna razprava o proračunu je čas, da se najdejo rešitve, ki bi omogočale, da se investicijski ciklus na 
lokalnem nivoju ne ustavi.  
 
Tanja Farič, vodja Oddelka za finance in analitiko je mestnemu svetu predstavila bistvene elemente 
predloga proračuna za leto 2014. 
Proračun je akt občine, s katerim so predvideni prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi izdatki 
občine za eno leto, proračun sestavljajo splošni del, posebni del in načrt razvojnih programov. 
 
TEMELJNA IZHODIŠČA IN PREDPOSTAVKE 
Ministrstvo za finance je pripravilo Proračunski priročnik za pripravo občinskih proračunov za leti 2013 in 
2014, v katerem so opozorili na naslednje: 
-na upad javnofinančnih prihodkov, kar pomeni zniževanje odhodkov,   
-na zmanjšanje mase plač na državni in občinski ravni, 
-na restriktivno načrtovanje občinskih proračunov. 
8. 10. 2013 smo dobili Proračunski priročnik za pripravo občinskih proračunov za leto 2014, ki ni 
prinesel novosti, vendar Ministrstvo za finance ponovno opozarja, da smo tudi občine del konsolidiranih 
bilanc javnega financiranja, zato je potrebno paziti, kako se planira proračune. 
 
NAČRTOVANE POLITIKE MESTNE OBČINE PTUJ so naslednje: 
-sprejeti razvojni program Mestne občine Ptuj s prioritetami, 
-načelo uravnoteženega razvoja, 
-prednost imajo projekti s čim višjim deležem pridobljenih državnih, evropskih ali zasebnih sredstev  
-načelo solidarnosti. 
 
OCENA BILANC V PRIHODNJIH DVEH LETIH 
A) BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV 
V letu 2014 je iz dokumentov že sedaj zaslediti, da je v proračunu planiranih prihodkov v višini 28,8 mio 
EUR, skupaj odhodkov 30,1 mio EUR, in da primanjkljaj iz te bilance znaša 1,3 mio EUR. 
V letu 2015 so prihodki in odhodki znižani. 
 
B) RAČUN FINANČNIH TERJATEV IN NALOŽB 
Ocenili smo, da bodo prejeta vračila danih posojil v letu 2014 znašala 66.600 EUR in enako v letu 2015. 
 
C) RAČUN FINANCIRANJA  
V letu 2014 imamo planiranih 1 mio EUR za zadolževanje, v letu 2015 zadolževanje ni planirano, 
-odplačilo dolga v letu 2014 znaša 666.100 EUR, v letu 2015 pa 832.100 EUR, 
-sprememba stanja sredstev na računu, 800.000 EUR minusa v letu 2014 in se pokrije iz stanja   
 sredstev iz preteklih let, prav tako 600.000 EUR minusa v letu 2015. 
 
STRUKTURA ODHODKOV 
V letu 2014 so tekoči odhodki predvideni v višini 31%, 
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-tekoči transferi so predvideni v višini 32%, 
-investicijski odhodki in investicijski transferi skupaj znašajo 37%, kar ocenjujemo za pozitivno. 
 
OKVIRNI FINANČNI NAČRT ZA DVE LETI IN KADROVSKI NAČRT 
Tu so planirani proračunski uporabniki. 
-Sredstva v letu 2014 za občinski svet so planirana v višini 191.916 EUR, v letu 2015 so nižja, ker ni   
 lokalnih volitev, 
-v letu 2014 in v letu 2015 je za nadzorni odbor planirano 9.582 EUR, 
-v letu 2014 in 2015 je na postavki za župana predvidenih 69.280 EUR, 
-v letu 2014 in 2015 je za Oddelek za splošne zadeve planiranih 969.594 EUR, 
-za Oddelek za finance je v letu 2014 planiranih 1.867.000 EUR, v letu 2015 pa 1.850.000 EUR, 
-za Kabinet župana je v letih 2014 in 2015 predvidenih 240.000 EUR, 
-višina sredstev za SOU je odvisna od velikosti proračunskega sklada, v letu 2014 je predvidenih 3,9  
 mio EUR, enako tudi v 2015, če ne bo večjih sprememb, 
-za Oddelek za GIK (gospodarska infrastruktura) je v letu 2014 predvidenih 14,3 mio EUR, v letu 2015  
 10,2 mio EUR, 
-Oddelek za NJS ima predvidenih 9 mio EUR sredstev v letu 2014 in enako višino v letu 2015, 
-za četrtne skupnosti je v letu 2014 planiranih 177.521 EUR, v letu 2015 pa 155.000 EUR. 
 
KADROVSKI NAČRT 
Dovoljeno in sistemizirano število delovnih mest pomeni 62 zaposlenih v letu 2014 in 62 v 2015. 
 
PLAN PO UPORABNIKIH 
Po planirani porabi sredstev izstopa Oddelek za GIK s 14,3 mio EUR, sledi mu Oddelek za NJS z 9 mio 
EUR in SOU, ki ima predvideno porabo v višini 3,9 mio EUR. 
 
NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV (NRP) 
Načrt razvojnih programov izkazuje načrtovane izdatke proračuna za investicije v naslednjih štirih letih 
po proračunskih uporabnikih, ki so razporejeni po: 
-posameznih projektih ali programih, 
-po letih, v katerih bodo izdatki za programe bremenili proračune, 
-po virih financiranja za celovito izvedbo projektov ali programov. 
 
NAČRT RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem v skladu z zakonom sprejme svet samoupravne lokalne 
skupnosti na predlog župana, in sicer s predlogom proračuna. 
Predlog načrta ravnanja je pripravljen za leto 2014. 
 
INVESTICIJSKI ODHODKI IN TRANSFERI 
Na področju SOU, oz. proračunskega sklada, so v letu 2014 planirani investicijski odhodki za: 
-investicijsko vzdrževanje CERO Gajke, 
-potrebno je odplačevati najemnino večnamenske dvorane v Spuhlji, 
-za projekt predčiščenje izcednih vod, 
-Športni park Budina in številne druge projekte. 
 
Na področju Oddelka za GIK so v letu 2014 planirani investicijski odhodki za: 
-investicijsko vzdrževanje cest po četrteh v višini 662.000 EUR, 
-odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju Ptujskega polja, projekt je v letu 2014 ocenjen na   
 4,2 mio EUR, 
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-vlaganja v gospodarsko javno infrastrukturo, 
-projekt LIVEDRAVA, 
-kulturna dvorana Rogoznica v višini 150.000 EUR, 
-Dominikanski samostan II.faza, planiranih je 1,6 mio EUR, 
-Energetska obnova stavb Vrtca Ptuj, planiranih je 1,1 mio EUR, 
-za izgradnjo OŠ dr. Ljudevita Pivka je planiranih 970.702 EUR in številni drugi projekti. 
 
Na področju Oddelka za NJS so v letu 2014 planirani naslednji investicijski odhodki in transferi: 
-nadaljuje se projekt CID Ptuj in digitalizacija v Mestnem kinu Ptuj v višini 20.000 EUR, 
-odplačujemo vse tri leasinge (investicija v tribune in razsvetljavo I. faza, investicija v OŠ Ljudski vrt in  
 OŠ Olge Meglič), skupaj ti stroški znašajo 432.000 EUR. 
Za predlog proračuna se predlaga splošna razprava in sprejem sklepa o javni razpravi, je predstavitev 
sklenila Tanja Farič. 
 
Župan je poudaril, da je priprava proračuna potekala v iskanju možnosti, kje bomo lahko maksimalno 
pridobili evropska in državna sredstva. Sicer pa opozarja, da se je finančna perspektiva 2014-2020, 
bistveno spremenila v primerjavi s finančno perspektivo za obdobje 2007-2013, predvsem glede 
deležev sofinanciranja lokalne skupnosti. 
Do sedaj smo bili v A regiji, ki je bila upravičena do 85% sofinanciranja in smo morali sami zagotavljati 
15%, v finančni perspektivi 2014-2020 se delež, oz. lastni vložek povečuje za dodatnih 10%, torej znaša 
25%. Država in Evropa financirata maksimalno 75%, sami pa moramo zagotoviti 25% lastni delež, pri 
čemer DDV ni več upravičen strošek, DDV je celo porasel za 2 odstotni točki. 
Ob takšnih pogojih in ob krčenju državnih sredstev, je ta razkorak izjemen. 
V kolikor pa bodo restrikcije še večje, se postavlja vprašanje smiselnosti delovanja mestnih občin ter 
lokalne samouprave. 
Na podlagi vsega povedanega ter do sedaj posredovanih predlogov in predlogov, ki še sledijo, bomo 
pripravili dopolnjen predlog proračuna. 
 
Sledila je splošna razprava o predloženem predlogu proračuna, v kateri so stališča, predloge in 
ugotovitve predstavili vodje svetniških skupin in svetniki posamezniki. 
 
Vodje svetniških skupin: 
Helena Neudauer je predstavila stališče svetniške skupine SDS. 
Opozorila je, da so k proračunu za leto 2013 v letu 2012 v času javne razprave podali določene 
predloge, in sicer: 
-da se uredi javna razsvetljava predvsem v ČS Grajena in v ČS Panorama,  
-da se uredi avtobusno postajališče Sp. Velovlek, 
-da se uredi križišče med Potrčevo cesto in Volkmerjevo cesto,  
-da se pri gostilni Krona uredi dodatni vozni pas na desni strani za vožnjo proti krožišču na  
 Dornavski cesti in  
-da se uredi sanacija mostu čez potok Rogoznica na cesti Nova vas-Kicar in asfaltiranje ceste  
 Žabjak-Gerenci. 
Župan je naše predloge podprl in jih povzel v svojem amandmaju, ki ga je mestni svet sprejel in vključil 
v proračun za leto 2013. Danes, ob razpravi proračuna za leto 2014 ugotavljamo, da se te investicije 
prenašajo v leto 2014, čeprav smo za avtobusno postajališče v Sp. Velovleku izpostavili, da se naj 
izvede prioritetno. Iz tega razloga se sprašujejo, čemu dajati predloge, ker četudi so vključeni v 
proračun, se ne izvedejo v tistem letu kot je bilo obljubljeno.  
V nadaljevanju je še opozorila, da smo posamezniki iz SDS tudi pri sprejemanju investicijske 
dokumentacije z namenom prijave na razpise, opozarjali, da je pri tem potrebno upoštevati tudi 
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zmožnosti proračuna v naslednjih letih. Žal, se ta opozorila med letom niso upoštevala in verjetno bo 
tudi iz tega razloga sedaj toliko težje sestaviti proračun za leto 2014. 
Andrej Trunk, vodja Oddelka za GIK, je v zvezi z ureditvijo avtobusnega postajališča Sp. Velovlek 
pojasnil, da je postajališče v fazi zakoličbe, sam projekt bo zaključen do konca letošnjega leta. Do 
zamika pa je prišlo zaradi preprojektiranja. 
 
Vlado Čuš, je predstavil stališče svetniške skupine Zeleni Ptuja in Liste mladih in upokojencev za nova 
delovna mesta. 
Pred vsakim proračunom si je potrebno postaviti vprašanje, kakšno mesto želimo imeti čez čas, in ko to 
ugotovimo, lahko realno ocenjujemo uspešnost sprejetih proračunov. Potrebno je postaviti tudi 
prioritete. Pri prioritetah je izjemno pomembno, da so vključene tiste zadeve, na katere ptujčani v svojih 
prispevkih opozarjajo ustno ali pisno, saj probleme naših občanov moramo prioritetno reševati. 
Proračun za leto 2014 je priložnost, da se vprašamo, kaj lahko še spremenimo, da bo ta proračun 
sprejemljiv za večjo večino, in da bomo lahko skozi naslednje proračune zagotavljali nadaljevanje 
vključenih prioritet. Le te morajo občanom prinašati razvojne perspektive tako na gospodarskem, 
ekonomskem, socialnem, kulturnem in tudi na drugih področjih.  
Proračun je potrebno graditi na štirih stebrih, in sicer: 
1. Prostorski steber, kjer je potrebno zagotavljati prostorske možnosti za gradnjo poslovne, logistične, 
stanovanjske ter druge dejavnosti. To pomeni, da mora občina te strateške lokacije tudi pokrivati skozi 
lastništvo ali druge oblike sodelovanja. 
2. Steber in razvoj novih panog in tehnologija z visoko dodano vrednostjo 
Naši zavodi, ki pokrivajo ta področja in državne institucije so tisti subjekti, ki morajo skrbeti, da bomo 
dali možnost razvoja novim panogam in tehnologiji z visoko dodano vrednostjo, ker bomo edino na ta 
način spremenili socialno strukturo ptujskega prebivalstva. Danes lahko samo ugotavljamo, da nismo 
med najrazvitejšimi občinami, da imamo veliko revnih ljudi gledano tudi v slovenskem merilu in to 
narekuje določene spremembe. 
3. Steber in turistična dejavnost, vzpostavitev turistične destinacije 
Predlagamo aktiviranje vseh resursov, ker je treba zagotoviti možnosti za hitrejši gospodarski razvoj 
celotnega mesta Ptuja in tudi širše regije. 
4. Upravljavski steber 
Ta steber je tisti, zaradi katerega bi mesto moralo postati bolj zanimivo za kreativne kadre, ki bodo lahko 
pomagali pri hitrejšemu uresničevanju perspektivnih razvojnih projektov (danes je znano, da od 
odpadkov ne moremo obogateti, da so torej tu potrebna ogromna vlaganja) in je zelo jasno, da je 
potrebno odpirati perspektivo gospodarskim projektom z dolgoročno usmeritvijo in stabilnim okoljem. 
V proračunu za leto 2014 (kot že vsa pretekla leta) pogrešamo: 
-prioriteto za zamenjavo azbestnih vodovodnih cevi, s čimer bi zagotovili zdravo neoporečno pitno vodo 
na eni strani, na drugi strani pa bi preprečili izgube v vodovodnem sistemu, ki jih danes beležimo, 
-ukrepe racionalizacije na vseh področjih, ki so predmet proračuna (večni problem je premalo finančnih 
sredstev). Predlaga, da se pripravi podatke, kje konkretno se bodo v letu 2014 izvajali ukrepi 
racionalizacije v občinskem proračunu, na katerih področjih in postavkah, kolikšen bi bil skupni učinek 
ukrepov racionalizacije s tem, da se racionalizacija ne dogaja in ne izvaja na programskih postavkah, ki 
so temelj vsakega področja. 
-Sredstva za mestno jedro 
Mestno jedro je v vsakem proračunu zelo malo prisotno, čeprav gre za poslovno in stanovanjsko 
središče občine, ki bi moralo predstavljati izziv in kjer bi morali s konkretnimi ukrepi skrbeti za hitrejšo 
modernizacijo in širitev stanovanjskega fonda (najem ali odkup) ter poskrbeti za ustrezne in pravočasne 
urbanistične odločitve v prid vzpodbujanja poslovne dejavnosti, čemur pa danes temu ni tako. To so ene 
od ključnih ovir za hitrejše reševanje problematike revitalizacije mestnega jedra, k temu je treba vključiti 
še vso infrastrukturo in ustrezne prometne rešitve. 
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-Sredstva za neposredni TV prenos sej mestnega sveta 
Gre za staro pobudo. Razprava o proračunu je prava priložnost, da na to ponovno opozorimo, da se v 
proračunu zagotovijo minimalna sredstva, ki so potrebna za zagotovitev TV prenosov sej (občani bi se 
na ta način tudi lažje seznanjali s problematiko v občini in z vsem tistim s čimer se mestni svet, župan in 
občinska uprava ukvarjamo). 
-Sredstva za prometno mobilnost   
Prometna mobilnost je potrebna, ko gre za pešpoti, kolesarske steze, pločnike, lokalne ceste v navezavi 
na magistralne ceste, regionalne ceste. Sredstva za šolske prevoze so precejšen strošek za občino in bi 
bilo potrebno to zadevo dolgoročno bolj racionalno reševati, in sicer na način, da hitreje gradimo varne 
peš poti in kolesarske steze do šol.  
-Na področju kmetijstva predlagajo novo postavko namenjeno ekološki pridelavi 
S sredstvi na tej novi postavki bi lahko vzpodbujali ekološko pridelavo v občini, saj bomo na ta način več 
naredili tudi za zaščito podtalnice in pitne vode. 
-Več sredstev za vzpodbujanje razvoja turizma 
V tem proračunu se naj nameni več sredstev tradicionalnim prireditvam na Ptuju, ki lahko naredijo Ptuj 
zanimiv, prispevajo k utrjevanju blagovne znamke in to bi na Ptuj pripeljalo večje število obiskovalcev, 
kar pa na drugi strani pomeni več prihodkov. 
Skupaj lahko naredimo veliko, lahko naredimo več, naša svetniška skupina je pripravljena pomagati 
vsem z znanjem. Vse pristojne in odgovorne ter župana kot predlagatelja proračuna prosijo, da se 
podani predlogi preučijo, in da skupaj iščemo rešitve za boljši proračun. 
 
Miran Meško je ocenil, da je proračun vsebinsko zelo dobro pripravljen. Na vseh odborih so tekle 
številne razprave in odbori so dajali tudi že konkretne predloge. Zato je predlagal, da se zapisniki sej 
odborov zaradi obravnave proračuna čim prej objavijo na spletni strani (preden so potrjeni na 
naslednji seji odbora), da bodo lahko v pomoč vsem članom mestnega sveta (morda lahko postane to 
stalna praksa tudi v bodoče). 
 
Branko Brumen je predstavil stališče svetniške skupine SLS. 
Glede na krizno situacijo in centralističen odnos te vlade do lokalne samouprave, smo resno zaskrbljeni 
ter se v Mestnem odboru SLS bojimo, da še predvidenega v tem proračunu ne bomo zmogli realizirati. 
Prilagoditev odhodkov prihodkom je bila potrebna. Sedaj je že upoštevana tudi nova finančna 
perspektiva EU in kot temeljno izhodišče proračuna ocenjujemo, da je v veliki meri upoštevana ta 
prilagoditev, predvideno zadolževanje pa glede na stanje ocenjujemo za vzdržno in nujno. 
-Sredstva EU  
Nad podatkom, da se v tej novi perspektivi potencialnih sredstev EU, ki so bila realno najugodnejša pot 
do investicij v našem okolju, povečuje lastni delež soudeležbe (občine) iz 15% na 45%, smo v SLS 
zgroženi.  
-Investicije  
Uspela so prizadevanja za največji projekt podtalnice in upamo, da bomo uspeli na razpisih tudi za 
ureditev Mestnega trga. Podpiramo tudi predvideno zadolževanje v višini 1 mio namenjenih lastni 
udeležbi pri teh projektih, ki so nujni za preseganje krizne situacije, kar je možno izključno z zagonom 
investicijskega ciklusa.  
-Vpliv zakona o obdavčenju nepremičnin  
Skrb vzbujajoč je vpliv zakona o obdavčenju nepremičnin, kar pomeni zagotoviti sredstva za davek 
nepremičnin v višini cca1 mio.  
Situacija je zaskrbljujoča, država je znižala sredstva za mestne občine in to znižanje kaže na odnos te 
vlade do lokalne samouprave, investicijskega ciklusa z EU sredstvi in nenazadnje do uravnoteženega 
regionalnega razvoja Slovenije. 
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Na podlagi navedenega ponovno poudarjamo potrebo po razmisleku in pripravi izhodišč za javno 
zasebno partnerstvo in koncesijske pogodbe, kar postaja očitno najrealnejša pot do sprožitve 
razvojno investicijskega ciklusa, s katerim edino lahko presežemo krizno stanje. V izogib eventuelnemu 
financiranju po dvanajstinah v letu 2014, Mestni odbor SLS predlaga sprejem proračuna še v letošnjem 
letu in s tem omogočanje normalnega funkcioniranja občine in financiranja vseh proračunskih 
uporabnikov. 
 
Emil Mesarič je predstavil stališče svetniške skupine LDS. 
V tem proračunu je čutiti krizno situacijo, kar ima za posledico, da je investicijskega denarja zelo malo. 
To pomeni, da razvoja mesta, tudi če bi želeli, ne bo. 
Dokumente za nekatere investicije smo sprejeli, tudi ureditev Mestnega trga je vprašljiva in ali bomo 
imeli dovolj lastnih sredstev za soudeležbo pri projektu, četudi bi dobili evropska sredstva. 
Podpiramo ta proračun in ocenjujemo, da je dovolj kvalitetno pripravljen, da je primeren za 30 dnevno 
javno razpravo, in da dopolnjen proračun v decembru mestni svet tudi sprejme. 
 
Peter Pribožič je predstavil stališče svetniške skupine N.Si. 
V proračunu 2014 so zajete večje investicije (prenova Mestnega trga, vodni promet, Slovenjegoriška 
cesta, cesta v Podvince, parkirišče Zadružni trg, pokopališče in arheološki muzej), ki jih bo sprejel ta 
mestni svet, plačevale pa se bodo v letu 2015 in se bodo tako preložile na novi mandat mestnega sveta.  
Če so vse te investicije začete v 2014 brez pokritja, proračun 2015 tega ne bo vzdržal. 
V nadaljevanju je dal pripombe na posamezne postavke, na katerih je premalo planiranih sredstev 
za leto 2014: 
-Pokrajinski muzej Ptuj-Ormož; na Ptujskem gradu se naj zagotovi vodni vir za primer požara  
Odnos mesta Ptuj do muzeja se kaže tudi v tem proračunu. Že več kot 10 let govorimo, da bi na 
Ptujskem gradu morali zagotoviti vodni vir za primer požara, pa tega ne rešimo. Tudi za arheologijo se v 
večji meri zadeve prenašajo v leto 2015. 
-Ureditev Ormoške ceste 
V letu 2014 ureditve te ceste ni pričakovati glede na sredstva, ki so predvidena v letu 2015, in tudi o tem 
problemu govorimo že več kot 10 let. Stanje Ormoške ceste od krožišča proti Spuhlji, je vse prej kot 
dobro. 
-Več sredstev za novo rogozniško pokopališče 
V proračunu je predvidenih 50.000 EUR, kar je zdaleč premalo, da bi se vzpostavilo normalno stanje na 
pokopališču. Zaradi tega je na tej seji sveta dal tudi pobudo za ureditev razmer na ptujskem pokopališču 
in predlaga, da se v proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014, zagotovijo finančna sredstva za 
ureditev osnovnih zahtev, in da se pristopi k izgradnji nujnih poslovilnih objektov, ki mora zajeti tudi 
sakralni del in prenove mrliških vežic na ptujskem pokopališču. 
-Predlaga novo proračunsko postavko na področju kmetijstva; agrarne operacije, ki zajemajo 
komasacije, agromelioracije in urejanje namakalnih sistemov. 
V novem programskem obdobju je na tem področju predviden investicijski državni denar, seveda za 
tiste, ki bodo pripravljeni. V programu Razvoja podeželja v naslednjem planskem obdobju so sredstva 
predvidena za te namene, in če bomo želeli ta denar črpati, je potrebno imeti v proračunu postavko za 
te namene. Zlasti bi to prav prišlo za del ptujske občine, Spuhljo z Markovci, ki ima idealne možnosti 
glede na vodne vire, vendar bo treba pripraviti vso potrebno dokumentacijo. Na ta način, lahko 
razmišljamo tudi o razvoju kmetijske dejavnosti na širšem ptujskem območju. 
-OŠ Mladika 
V 2014 za obnovo šole ni planiranih nobenih sredstev, tudi za investicijska vzdrževan ja je planiranih le 
3.600 EUR. Šoli smo marsikaj obljubljali, predvsem pa že 10 let opozarjamo, da je treba urediti jedilnico.  
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Mirko Vamberger je v imenu svetniške skupine Zares napovedal, da bo mestni odbor predloge za 
spremembe na prihodkovni in na odhodkovni strani v pisni obliki poslal v času trajanja 30 dnevne javne 
razprave o predlogu proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2014.  
 
Milan Krajnik je predstavil stališče svetniške skupine DeSUS. 
V zvezi s proračunom je izpostavil naslednje zadeve: 
-Prioritetni razvojni programi 
Zastavlja se vprašanje ali znamo prioriteto, ki je za nas najpomembnejša, plasirati na državi in pri 
pridobivanju evropskih sredstev, ali pa se zgolj priključujemo na nekaj, kar nam ustreza pri določenih 
projektih. Pričakoval bi več aktivnosti in več pripravljenih projektov, predvsem kar zadeva staro mestno 
jedro. 
-Prilivi iz naslova prireditev 
Prilivi iz tega naslova so premali glede na to, da se veliko vlaga v promocijo občine. Indeksa iz teh 
prireditev in inkasa, ki bi lahko šel v proračun je premalo (ne razume, zakaj že več let ni vstopnine za 
kurentovanje). 
Potrebnih je več naložb pri odpiranju gospodarskih subjektov, industrijskih con in pri 
pridobivanju investitorjev na tem področju. Potrebno je narediti več na programih, ki bi nam pripeljali 
nove investitorje. 
 
Svetniki posamezniki: 
Metka Jurešič je predlagala, da se v naslednjem proračunskem obdobju za OŠ Mladika najdejo 
razumske rešitve za sanacijo kuhinje in jedilnice. 
Glede na to, da so predvidena sredstva v 2014 za vzdrževanje izredno nizka, mora opozoriti na 
obljubljeno sanacijo teh prostorov, čeprav se dobro zavedamo težke situacije predlagatelja proračuna in 
tudi večjih investicij v šolskem prostoru (OŠ Ljudevita Pivka, energetska obnova OŠ Olge Meglič, OŠ 
Breg, leasingi, …), pa vendar je nujna ureditev teh prostorov.  
 
Marjan Kolarič je ocenil, da so pri vsakem proračunu potrebe večje od zmožnosti proračuna, ponovno 
je v letu 2014 predvideno zadolževanje v višini 1 mio EUR. Potrebe javnih zavodov so velike in 
predstavljajo veliko breme našega proračuna. S tem se bo potrebno spopasti, ker indeksi pri zavodih se 
ne spreminjajo, še povišujejo se. Po drugi strani pa se znižujejo sredstva namenjena investicijski 
infrastrukturi. Hkrati je predlagal: 
-da se pojasni predviden strošek na postavki za davek na nepremičnine v višini 500.000 EUR,  
-določiti je potrebno prioriteto med rekonstrukcijo Mestnega trga za katerih je planiranih 1.000 EUR in 
Dominikanskim samostanom II. faza, planiranih 1.615.000 EUR,  
-ali je za OŠ dr. Ljudevita Pivka res potrebno, da se zgradi nov objekt, imamo pa na Ptuju prazne 
objekte, kjer bi lahko uredili prostore. 
Župan je Marjanu Kolariču pojasnil, da bi bilo najbolj preprosto, če bi lahko sredstva prerazporejali, 
vendar so, žal, razpisi točno določeni in sredstva iz razpisov so namenska.  
 
Miroslav Luci je podal svoje ugotovitve o proračunu ter predlagal: 
-da se za postavke »drugi operativni odhodki« v oklepaju napiše, kateri so ti odhodki, saj če vse »druge 
operativne odhodke« seštejemo, je višina teh sredstev cca. 1 mio EUR, 
-prikažejo se naj stroški vzdrževanja Dominikanskega samostana (čiščenje, ogrevanje, hlajenje, 
elektrika, …) in 
-stroški za grad in park Turnišče (premoženje, ki smo ga pridobili pomeni nove stroške in nove odhodke 
proračuna). 
-Investicije v naslednjem letu 
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Investicij je malo in premalo. Ugotavlja, da pri nekaterih proračunskih uporabnikih ni znakov varčevanja 
ali zniževanja in se sprašuje, kako se bo ta proračun v bodoče sploh lahko razvijal. 
-Predlaga podrobni opis investicij v letu 2014, 
-kje se bo izvajala kanalizacija, kje se bo izvajala elektrifikacija, z namenom, da pri sprejemanju 
proračuna morda z amandmaji, če zahteve občanov ne bodo upoštevane, poskušamo zadeve popraviti. 
 
Helena Neudauer je opozorila, da smo svetniki v preteklih letih že večkrat izpostavili tudi vzdrževanje 
cest in večkrat dobili odgovor, da bo glede tega vse urejeno s koncesijo, ki jo bomo podelili za ceste. 
Ker kaže, da zadeva ne bo realizirana je predlagala: 
-predvidena sredstva na postavki 6531 Koncesija za ceste  v višini 1.000 EUR se naj znižajo na 1 EUR 
in se 999 EUR nameni za drug namen, 
-postavka 7486 SBRA-članarina v višini 12.000 EUR se naj črta, sredstva v tej višini se naj 
prerazporedijo za drug namen. 
Lani pri sprejemanju proračuna za 2013 je bilo rečeno, da je članarina za članstvo SBRA samo še v letu 
2013, ne pa tudi v 2014, zato predlaga, da se ta sredstva v letu 2014 namenijo za drug namen. 
Pojasni se naj, zakaj so v proračunu predvideni prihodki od prodaje zgradb in prostorov v višini 
170.000 EUR, v načrtu razpolaganja s stavbami in deli stavb pa znašajo prihodki iz naslova prodaje 
299.000 EUR? Zakaj je tu razlika? 
Zakaj so pri nekaterih nepremičninah v načrtu razpolaganja s stavbami in deli stavb predvidene tako 
nizke cene (npr. za stavbo ali del stavbe na Slovenskem trgu 1 v izmeri 40,3 m² je predvidenih samo 
3.000 EUR, za stavbo ali del stavbe na Mestnem trgu 4 za 16,3 m² je predvidenih tudi samo 4.500 
EUR)? 
Župan je pojasnil, da bo strokovna služba na postavljena vprašanja pripravila pisne odgovore. 
Ker druge razprave o predlogu proračuna ni bilo, je predsedujoči po sklenjeni razpravi dal na glasovanje 
naslednji 
SKLEP:  Mestni svet Mestne občine Ptuj predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 
2014 ocenjuje kot primerno podlago za izvedbo javne razprave, zato: 
1. Mestni svet Mestne občine Ptuj daje predlog proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2014 v 
javno razpravo. 
2. Javna razprava traja 30 dni in začne teči z dnem objave predloga Odloka o proračunu Mestne 
občine Ptuj za leto 2014 z vsemi dokumenti na spletni strani Mestne občine Ptuj  www.ptuj.si.   
3. V času uradnih ur Mestne občine Ptuj je gradivo o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014 
dostopno zainteresiranim tudi na sedežu Mestne občine Ptuj Mestni trg 1, Ptuj (v sprejemni 
pisarni). 
4. Mestni svet Mestne občine Ptuj županu kot predlagatelju predloga proračuna nalaga, da do 
sedaj dane pobude in predloge delovnih teles ter predloge in pobude iz razprave na današnji seji 
mestnega sveta ustrezno upošteva pri pripravi dopolnjenega predloga proračuna Mestne občine 
Ptuj za leto 2014. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
3. Pobude in vprašanja 
Na naši spletni strani so objavljeni pisni odgovori strokovnih služb Občinske uprave, in sicer: 
Oddelka za GIK 
-Mirku Kekcu na pobudo št. 311/32 
-Heleni Neudauer na pobudo št. 313/32 v zvezi z vprašanji 1, 2 in 3 ter predlogom št. 4  
Oddelka za NJS 
-Milanu Petku na pobudo št. 310/32 
-Silvi Fartek na pobudo št. 312/32 

http://www.ptuj.si/
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Skupne občinske uprave  
-Dejanu Klasincu na pobudo št. 307/32 
Oddelka za splošne zadeve 
-Dejanu Klasincu na pobudo št. 308/32 
Javnih služb Ptuj, d.o.o 
-mag. Kristini Dokl na pobudo št. 309/32. 
 
Na mizo je bilo predloženo dodatno pisno pojasnilo Oddelka za GIK-a Marjanu Kolariču, veza: pisni 
odgovor GIK-a na pobudo Marjana Kolariča, št. 305/31 (odmera komunalnega prispevka za NK 
Podvinci). 

 
V skladu z 18. členom Poslovnika sveta so bile pred sejo sveta v Kabinetu župana vložene 
spodaj navedene pobude in vprašanja: 
 
Peter Pribožič, N.Si, je dal pisno pobudo št. 314/33 za ureditev razmer na ptujskem pokopališču. 
Predlaga, da se v proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2014, ki je v fazi javne obravnave, 
zagotovijo finančna sredstva za ureditev osnovnih zahtev, in da se pristopi k izgradnji nujnih 
poslovilnih objektov, ki morajo zajeti tudi sakralni del in prenovo mrliških vežic na ptujskem 
pokopališču. 
Obrazložitev: Dejstvo je, da zadnjih 20 let Mestna občina Ptuj na novem ptujskem pokopališču ni 
naredila nobene bistvene spremembe, razen novih polj za pokop umrlih. Obstoječe mrliške vežice so v 
nevzdržnem stanju, poslovilni prostor je daleč od primernega, vzdrževanje samih polj je vredno kritike, 
že zdavnaj bi morali poskrbeti za sakralni prostor za cerkveni obred ob pogrebu. Prav tako ni urejeno 
ozvočenje ob samem pokopu umrlih. Žarnega zidu še vedno ni.  
Če naredimo primerjavo s pokopališči širšega Podravja, so razmere na ptujskem pokopališču resnično 
kritične. Za Mestno občino Ptuj pa je to žalostna stran odnosa do pokopališča in do vseh, ki na ptujskem 
pokopališču počivajo in za vse tiste, ki prihajamo k svojcem na pokopališče.  
Ko je pokopališče spadalo pod upravo Komunalnega podjetja Ptuj d.d. je bila pokopališka dejavnost 
vedno finančno prikazana z izgubo. Krivdo smo prelagali na Komunalno podjetje Ptuj d.d. Po prevzemu 
s strani podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. je bilo rečeno, da bo sedaj bolje, in da se bodo razmere 
uredile. Vendar žalostna podoba ostaja še naprej ista. Če bi dal samo primerjavo: 
v letu 2014 se bo preurejal Mestni trg pred Mestno hišo na Ptuju, pokopališče pa ostaja še naprej 
zanemarjeno.  
Da ni to samo moja pobuda za ureditev razmer na ptujskem pokopališču prilagam še sklepe Komisije za 
bogoslužje Župnijskega pastoralnega sveta iz Župnije sv. Jurija na Ptuju, ki mi jih je posredoval njen 
predsednik Robert Vidovič. 
Citiram: »Obračam se s prošnjo za posredovanje sklepa naše komisije in mirno lahko rečem tudi vseh 
faranov proštije in ostalih ptujskih župnij, da ustreznim službam in Mestnemu svetu Mestne občine Ptuj, 
predstaviš naše zahteve glede delovanja služb na ptujskem pokopališču. 
Sklep št. 27, komisije za bogoslužje v nadžupniji sv. Jurija, z dne 4. septembra 2013 se glasi: 
»Zaradi neprimernega oz. nepietetnega odnosa ptujskih javnih služb, do izvedbe krščanskih pogrebov 
na ptujskem mestnem pokopališču, kakor tudi zaradi nedopustne postavitve križa z našim odrešenikom 
na obrobje oz. zakotni del samega pokopališča, ptujski kristjani zahtevamo: 
1. glede na to, da se na našem pokopališču opravi več kot 95% krščanskih pogrebov, so ptujske javne 
službe dolžne spoštovati pravila krščanskega pogreba, katera zahtevajo med prenosom posmrtnih 
ostankov umrlega, na čelu sprevoda križ, 
2.  prav tako je potrebno s strani javnih služb izvesti ozvočenje ob samem grobu, saj se pomemben del 
krščanskega pogreba vrši tudi ob grobu samem. Prav tako se na omenjenem mestu izvajajo še besede 
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zahvale, ki pa zaradi omenjenega problema niso slišne, kar je v današnjem času ob vsej tehniki 
nedopustno, 
3. kot zelo pomembno dejanje za nas kristjane pa zahtevamo prestavitev križa z našim odrešenikom iz 
sedaj nedopustno zakotnega dela pokopališča na osrednje mesto v neposredno bližino poslovilnih 
prostorov, 
4. prav tako se naj prične v najkrajšem možnem času na mestnem pokopališču z izgraditvijo primernih 
poslovilnih prostorov, v katerih se bo nahajala tudi kapela, ki edina omogoča primeren krščanski pogreb 
s sveto mašo.« 
Omenjene zahteve se bodo predstavile pri oznanilih vsem vernikom v ptujski občini, nato pa 
posredovale ptujskemu svetniku Petru Pribožiču, ki jih bo nato posredoval svetnikom Mestne občine 
Ptuj. V primeru, da se zadeve ne bodo uredile bomo pričeli z zbiranjem podpisov za izvedbo omenjenih 
sprememb.« Konec citata. 
Torej moja pobuda zajema tako zahteve komisije, ki so v sklepu navedene in pobuda, da se nemudoma 
pristopi k reševanju razmer na ptujskem pokopališču. 
 
Vlado Čuš, svetniška skupina Zeleni Ptuja, je vložil naslednje navedene pobude: 
-Pobudo št. 315/33 za omogočanje kolesarskega prometa. V Mestnem svetu Mestne občine Ptuj 
smo večkrat argumentirano in s številkami podali konkretne predloge za ureditev kolesarskih 
poti in vpeljavo javnega mestnega potniškega prometa. Mestne svetnike in svetnice in župana 
želimo spodbuditi k nadaljnjim korakom z ugotovitvijo, da je ena kolesarska vožnja letno po 
mestnih ulicah ob evropskem dnevu mobilnosti premalo.   
Obrazložitev: Mobilnost je ena od osnovnih značilnosti razvitih gospodarstev. V večini držav EU so že 
dokazali, da mobilnost ne obsega samo gradnje avtocest. V slovenskih razvojnih dokumentih so 
zapisane osnovne usmeritve, ki bi naj zagotovile zadovoljivo mobilnost, učinkovito oskrbo gospodarstva, 
racionalno uporabo prometne infrastrukture, varnost in učinkovitost prometnega sistema, varovanje 
naravnega in kulturnega okolja, smotrno rabo javnih financ, zviševanje dodane vrednosti storitev in 
zaposlovanje v prometnih dejavnostih. 
Trenutno stanje na področju prometa v Sloveniji in na Ptuju žal še zmeraj kaže na ogromen razkorak 
med dejanskim stanjem in predvidenimi cilji.  
Tako v Sloveniji kot na Ptuju je potrebno razvijati vse prometne poti. Izjemno problematično je stanje 
železniške infrastrukture brez urejenih prehodov, urejenost magistralnih in lokalnih cest ter kolesarskih 
poti.  
 
-Pobudo št. 316/33 glede Dominikanskega samostana – kongresno kulturne dvorane. 
Predlagamo, da se mestni svet seznani s trenutno situacijo ter terminsko in vsebinsko zasnovo 
te nove pridobitve v letu 2014 in dalje. 
Obrazložitev: Ptujsko mestno jedro naj bi predstavljalo kulturni, turistični, poslovni, prireditveni in 
upravni center našega mesta ter tudi priložnost za reševanje stanovanjske problematike mladih družin. 
Kakšna situacija je v mestnem jedru danes, nam je že zelo dobro znano.  Odločitve, ko gre za 
investicije, investicijsko vzdrževanje in tudi gradnjo novih trgovskih centrov so se sprejemale na odborih 
in v mestnem svetu, tudi tega ne smemo pozabiti. Novo dodano vrednost v tem prostoru predstavlja 
pravkar odprta kongresno kulturna dvorana v Dominikanskem samostanu. V mestu imamo nekaj 
odličnih kulturnih ustanov, ki bi po svoji funkciji lahko in morale prispevati k oživljanju mestnega jedra z 
ustvarjanjem in organiziranjem vsebin v tem novem objektu.  
  
-Pobudo št. 317/33 glede ureditve prometne varnosti in priprav na novo šolsko leto. Izgradnje 
pločnikov, pešpoti, kolesarskih poti, parkirišč za kolesa, urejenih lokalnih cest potekajo 
prepočasi. Pobuda gre v smeri iskanja dodatnih sredstev za te namene v proračunih za leto 2014 
in 2015. 
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Obrazložitev: Ko se zavedamo pomena prometne varnosti ne moremo mimo celostne prometne 
politike v našem mestu. Veliko odprtih problemov in zadev še čaka na ustrezno rešitev. Prav je tudi, da 
čim prej dobimo vsa potrebna krožišča, ki bodo primerno ure jena glede na kulturno zgodovinski pomen 
Ptuja.  
Naša svetniška skupina želi pohvaliti delo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, katerih 
predloge moramo hitreje uvajati v prakso.  
 
-Pobudo št. 318/33 glede kadrovanja v Mestni občini Ptuj. Žal kljub številnim pobudam v minulih 
letih, še zmeraj nimamo izdelane kadrovske politike. 
Obrazložitev: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bila v minulih dveh mandatih 
večkrat deležna kritike, ker pri potrjevanju kandidatov gleda najprej na strankarske barve. Po mnenju 
Zelenih Ptuja mora imeti največjo težo kompetentnost posameznika, saj za uspešno delo v strokovnih 
odborih in komisijah brez te komponente ne moremo pričakovati uspešnega opravljanja določene 
funkcije. Verjamemo, da je pomembno delati s srcem in razumom za Ptuj in ne ker je to dobro za 
stranko ali korist določene interesne skupine. Z vidika uspešnosti mesta, ni vseeno, kdo je v odborih 
mestnega sveta ali v svetih javnih zavodov na področju izobraževanja, kulture, okolja, gospodarstva, 
financ, sociale in drugih komisijah. Kot veste smo se Zeleni Ptuja odločili, da ne bomo kandidirali 
nikogar več, dokler se ta dolgoletni dogovorni kadrovski vrtiljak v ptujski politični nepreglednosti ne 
razčisti.  
 
-Pobudo št. 319/33 glede obravnave pobud na delovnih telesih. Prosimo, da se po pobudah in 
vprašanjih svetniških skupin in posameznih svetnic ter svetnikov pripravi pregled nerealiziranih 
pobud, ki so bile predlagane za obravnavo na mestnem svetu, pa jih matični odbori še niso 
obravnavali. 
Obrazložitev: Glede na poslovniška določila ugotavljamo, da veliko pobud in vprašanj čaka na 
obravnavo na matičnih delovnih telesih. Vprašujemo kje je problem? Ali gre za obsežnost določenih 
problemov in s tem povezane strokovne zahtevnosti, ali ni prave volje za razpravo? 
 
-Pobudo št. 320/33 glede reševanja problematike ptujskih potokov, veza: pobuda št. 32/3, (na že 
dano pobudo št. 484/34). 
Mestna občina Ptuj naj pripravi vsebinski in časovni načrt aktivnosti za rešitev ekološke 
neurejenosti in izjemno neprijetnega videza ptujskih potokov. Vemo, da je finančno to v 
pristojnosti države. Pobude pa morajo iti s strani občine, saj so potoki v ptujski občini in sedanje 
stanje govori o našem odnosu do okolja in nepripravljenosti za izboljšanje kvalitete življenja v 
mestu. 
Obrazložitev: Dokler trije ptujski potoki ne dočakajo prepotrebne celostne rešitve, se naj poskrbi vsaj za 
delno renaturacijo in njihovo redno  vzdrževanje. Sedaj v in ob potokih ležijo PVC vrečke, stoli, tudi koši 
za smeti in druge vrste odpadkov. 
 
-Pobudo št. 321/33 glede ustvarjanja ugodnejšega gospodarskega okolja. Zeleni Ptuja in 
svetniška skupina ter Mladi in upokojenci za nova delovna mesta smo dali pobudo odborom pri 
mestnem svetu, da čim prej pride do skupnega sestanka z Obrtno in Gospodarsko zbornico z 
namenom, da v sodelovanju skupaj najdemo dobre rešitve za spodbuditev gospodarskega 
razvoja v občini in s tem tudi za nova delovna mesta z višjo dodano vrednostjo, veza: pobuda št. 
33/3 (tudi 501/35). 
Obrazložitev: Alarmanten podatek o številu nezaposlenih in nezaposlenost med mladimi, nižje 
povprečne plače v primerjavi s slovenskim povprečjem in vedno večje število ljudi, ki dobivajo različne 
oblike socialne pomoči, zahteva ukrepanje s strani vseh pristojnih. Cilj pobude je bil odpiranje novih 
možnosti investiranja in posledično dodatnega novega zaposlovanja Ptujčank in Ptujčanov, med njimi v 
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veliki meri tudi mladim. Gre za to, da preko pristojnih služb in preko vseh oddelkov občinske in 
medobčinske uprave preverimo, kje so tiste prepreke, na drugi strani pa tudi možnosti, da sprostimo 
prostor za nove podjetniške ideje in za nova delovna mesta.  
 
-Pobudo št. 322/33 glede Lokalnega programa varstva okolja. Strokovne službe občinske uprave 
naj v zvezi z izvajanjem sprejetega Lokalnega programa varstva okolja pripravijo trenutno stanje 
pri njegovem izvajanju in odprte probleme. 
 
Na sami seji je Vlado Čuš pozval predsednike odborov naj preučijo, obravnavajo in zavzamejo stališča 
za pobude, ki so bile posredovane s strani svetniške skupine. Pove še, da sta 6. in 7. točka pisnih 
pobud, ki so bile predložene na seji, nadgradnja že danih pobud. 
 
Mirjana Nenad, svetniška skupina SD, je dala pobudo št. 323/33, da Mestna občina Ptuj vloži 
prošnjo za članstvo v gibanju Konvencija županov (The Covenant of Mayors)  – evropsko 
gibanje lokalnih in regionalnih oblasti na področju prostovoljne zaveze k povečevanju 
energetske učinkovitosti. 
Obrazložitev: Mestna občina Ptuj je bila razglašena kot energetsko najbolj učinkovita občina v letu 
2013. Naziv smo si pridobili zaradi naših prizadevanj k zmanjševanju izpustov toplogrednih plinov v 
ozračje in k zmanjševanju porabe okolju škodljivih energentov. Naše predvidene investicije nakazujejo 
nadaljevanje tega trenda, saj bomo energetsko obnovili enote Vrtca Ptuj, OŠ Olge Meglič in OŠ Breg. 
Investirali bomo v P+R parkirišče, katero pomembno pripomore k povečani rabi javnega prometa in s 
tem dodatno varujemo okolje. 
Občine, ki so energetsko ozaveščene se združujejo v gibanju imenovanem Konvencija županov. 
Konvencija županov je bila oblikovana leta 2008 s strani Evropske komisije, da bi potrdila in podprla 
prizadevanja lokalnih skupnosti pri izvajanju politik trajnostne energije. Lokalne vlade igrajo pri blaženju 
učinkov podnebnih sprememb ključno vlogo, še toliko bolj, če pomislimo, da je 80 % porabe energije in 
emisij CO2 povezanih z mestnimi dejavnostmi. 
Zaradi njenih edinstvenih značilnosti – je edino tovrstno gibanje, ki spodbuja lokalne in regionalne 
udeležence k doseganju ciljev EU – evropske institucije. Konvencijo županov prikazujejo kot izjemen 
model večnivojskega upravljanja. 
Da bi svojo politično zavezo preoblikovali v konkretne ukrepe in projekte, se podpisniki Konvencije zlasti 
zavezujejo, da bodo pripravili osnovno evidenco emisij in v enem letu po pristopu predložili akcijski načrt 
za trajnostno energijo, v katerem bodo določeni ključni ukrepi, ki jih nameravajo izvesti. Poleg prihranka 
energije so rezultati ukrepov podpisnikov raznovrstni: oblikovanje kvalificiranih in stabilnih delovnih 
mest, ki jih ne ogroža preselitev; bolj zdravo okolje in večja kakovost življenja; izboljšana konkurenčnost 
gospodarstva in večja energetska neodvisnost. Ti ukrepi služijo kot primeri, ki jim lahko drugi sledijo, 
zlasti z ogledom »modelov odličnosti«, podatkovno bazo najboljših praks podpisnikov Konvencije. 
Katalog akcijskih načrtov za trajnostno energijo je še en edinstven vir navdiha, saj prikazuje visoko 
zastavljene cilje, ki so si jih zadali drugi podpisniki in ključne ukrepe, ki so potrebni za njihovo izpolnitev. 
Članstvo v gibanju omogoča pridobivanje in izmenjavo izkušenj z drugimi članicami, omogoča pa tudi 
dodatne vire sofinanciranja investicij občine, kar bi lahko bil pomemben doprinos prihodkom našega 
proračuna. 
V skladu z zapisanim predlagam, da občinska uprava preuči pogoje pristopa in pristopi k realizaciji 
članstva v gibanju Konvencija županov. 
 
V skladu z drugim odstavkom 18. člena Poslovnika sveta so člani sveta na sami seji ustno postavili 
vprašanja in dali pobude. 
 
Silva Fartek je dala pobudo in vprašanje: 



16 

 

-Pobudo št. 324/33: Reši se naj problem listopadnih dreves na rogozniškem pokopališču, katerih 
listje pada na urejene grobove in jih kazi ter preprečuje gorenje sveč. 
Obrazložitev: Na mestnem pokopališču so že urejene poti do grobnih polj in razsvetljava, problem pa 
predstavljajo listopadna drevesa, zato se naj najde rešitev. 
 
-Vprašanje št. 325/33: Zakaj se na ptujskem pokopališču ne odloči za manjše grobne parcele? 
Obrazložitev: Prostorska stiska na pokopališčih narekuje bolj racionalno izrabo prostora, namenjenega 
grobovom, zato bi bilo prav, da se odločimo za racionalno izrabo zemljišča tako, da so grobne parcele 
manjše. 
 
Ker drugih pobud in vprašanj ni bilo, je predsedujoči sklenil razpravo o točki dnevnega reda. 
                                                     
4. Predlog Sklepa o potrditvi novelacije št. 1 Investicijskega programa za izgradnjo Osnovne šole  
    dr. Ljudevita Pivka 
Pisna pozitivna stališča Odbora za finance, Odbora za gospodarstvo, Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarsko infrastrukturo, Odbora za družbene dejavnosti in Statutarno pravne komisije so objavljena 
na naši spletni strani, predložena so bila tudi na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal na 
glasovanje naslednji  
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi novelacije št. 1 
Investicijskega programa za izgradnjo Osnovne šole dr. Ljudevita Pivka v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
5. Predloga Sklepov o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste:  
a) parc št. 35/2, 38/2, 772/7, 772/8, 772/9, 772/11, 789/2, 791/6, 791/7, 791/9, 791/12, 792/3,  
    793/5, 793/6, 793/7, 793/9, vse k.o. 367-Grajenščak 
b) parc št. 191/30, k.o. Krčevina pri Ptuju 
Pisni pozitivni stališči Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Statutarno pravne 
komisije, sta objavljeni na naši spletni strani, predloženi pa sta bili tudi na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepov nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal 
na glasovanje naslednji  
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloga Sklepov o prenosu nekategorizirane 
ceste med občinske ceste:  
a) parc št. 35/2, 38/2, 772/7, 772/8, 772/9, 772/11, 789/2, 791/6, 791/7, 791/9, 791/12, 792/3,  
    793/5, 793/6, 793/7, 793/9, vse k.o. 367-Grajenščak 
b) parc št. 191/30, k.o. Krčevina pri Ptuju, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
6. Volitve in imenovanja:  
a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  
    zavoda Lekarne Ptuj 
b) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega  
    zavoda Ljudska univerza Ptuj 
c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove članice v Svet za   
    preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice mestnega  
    sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 
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a) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 
zavoda Lekarne Ptuj 
Predlog sklepa, ki ga je na podlagi 58. člena Poslovnika sveta pripravila KMVI, je bil 17. 10. 2013 
objavljen na naši spletni strani.  
KMVI je oblikovala predlog, da se za predstavnika mestne občine v Svet zavoda javnega zavoda 
Lekarne Ptuj imenujeta Mirko Kekec in Mirko Vamberger.    
Pisni pozitivni stališči Odbora za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo in Statutarno pravne komisije, sta 
objavljeni na naši spletni strani, predloženi pa sta bili tudi na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju dveh 
predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Lekarne Ptuj v predloženem 
besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
 
b) Predlog Sklepa o imenovanju dveh predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet  zavoda javnega 
zavoda Ljudska univerza Ptuj 
Predlog sklepa, ki ga je na podlagi 58. člena Poslovnika sveta pripravila KMVI, je bil 17. 10. 2013 
objavljen na naši spletni strani.  
KMVI je oblikovala predlog, da se za predstavnici mestne občine v Svet zavoda javnega zavoda 
Ljudske univerze Ptuj imenujeta Silva Fartek in Silva Razlag. 
Pisni pozitivni stališči Odbora za družbene dejavnosti in Statutarno pravne komisije, sta objavljeni na 
naši spletni strani, predloženi pa sta bili tudi na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju dveh 
predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
c) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove članice v Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Predlog sklepa, ki ga je na podlagi 58. člena Poslovnika sveta pripravila KMVI, je bil 17. 10. 2013 
objavljen na naši spletni strani.  
KMVI je oblikovala predlog, da Boži Papež preneha dolžnost članice in da mestni svet imenuje 
Vanjo Zebec Drevenšek, kot predstavnico osnovnih šol za novo članico v SPV. 
Pisna pozitivna stališča Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbora za 
družbene dejavnosti ter Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši spletni strani, predložena so 
bila tudi na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice 
in o imenovanju nove članice v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v predloženem 
besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju soglasno 
sprejel predlagani sklep. 
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d) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice mestnega 
sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 
Predlog sklepa, ki ga je na podlagi 58. člena Poslovnika sveta pripravila KMVI, je bil 17. 10. 2013 
objavljen na naši spletni strani.  
KMVI je oblikovala predlog, da Milanu Čučku preneha dolžnost člana nadzornega sveta, in da mestni 
svet imenuje Tatjano Vaupotič Zemljič za predstavnico ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne 
službe Ptuj, d.o.o.     
Pisna pozitivna stališča Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbora za 
gospodarstvo ter Statutarno pravne komisije, so objavljena na naši spletni strani, predložena so bila tudi 
na mizo. 
Ker se v razpravi o predlogu sklepa nihče ni priglasil k besedi, je predsedujoči sklenil razpravo in dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in 
o imenovanju nove predstavnice mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne 
službe Ptuj, d.o.o. v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 19 prijavljenih h glasovanju z večino 
glasov (ZA-18, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
 
7. Informacije 
-Dokončno poročilo o izvedbi nadzora v Mestni občini Ptuj na Oddelku za splošne zadeve - 
dejavnost občinske uprave, postavka 2117 »drugi operativni odhodki«. 
Odbor za finance ter Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo, sta se seznanila s poročilom o 
izvedenem nadzoru na postavki 2117. 
 
Župan je dal še naslednje informacije: 
-naslednja 34. redna seja mestnega sveta bo predvidoma v ponedeljek, 18. novembra 2013, 
-v oktobrski številki Uradnega vestnika ter na spletni strani Mestne občine Ptuj je objavljen javni poziv za 
predlaganje kandidatov za člane Volilne komisije Mestne občine Ptuj. 
Rok za predlaganje kandidatov je do 25. 11. 2013, 
-30. 10. 2013, ob 12. uri, vljudno vabljeni v čim večjem številu na komemoracijo ob Dnevu spomina na 
mrtve, ki bo na starem ptujskem pokopališču. 
 
Branko Brumen je prisotne povabil, da se v čim večjem številu udeležijo dogodkov letošnjega 
Martinovanja na Ptuju.  
Predstavil je program Martinovanja, ki se prične v petek, 8. 11. 2013 z otvoritvijo na Ptujskem gradu, 
dogodki bodo potekali vse do 11. 11. 2013. Letos ne bo razglasitve princa karnevala, ker ima dve letni 
mandat, bo pa 11. 11. 2013 ob 11. uri razglasitev nove (že pete) ptujske vinske kraljice. Prav tako bo 
11. 11. 2013 ob 10. uri v mestni hiši srečanje članov FECC Slovenija, vinskih kral jic, princev karnevala 
in vinskih vitezov.  
 
Drugih informacij ni bilo, zato je predsedujoči sklenil razpravo o tej točki dnevnega reda. 
 
SKLENITEV SEJE:  
Ker je bil dnevni red 33. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil za udeležbo in 
sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 14.40 uri. 
                                                                                          
Zapis pripravili:  
Kornelija Orlač, Danica Frangež                                                                        Dr. Štefan ČELAN, 
Dopolnitve zapisa: Urška Fajt                                                                        župan Mestne občine Ptuj           


